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»Badel« prodaje atraktivnu lokaciju u Vlaškoj,
pri�eljkujuæi da novi vlasnik bude - Grad

Prodaje se graðevno zemljište i nekadašnja stara Badelova tvornica koja je 1982. preseljena na �itnjak, u bloku Vlaška,
Derenèinova, Martiæeva i Šubiæeva ulica/Predsjednik NO Badel 1862, Ante Perkoviæ: Upravna zgrada u Vlaškoj 116, koja

obiluje umjetnièkim slikama, vitrajima i antiknim namještajem, nije na prodaju

Uprava tvrtke »Badel 1862« d.d. ovih je
dana objavila oglas za prodaju nekretnina
u vlasništvu Badela. Prodaje se graðevno
zemljište, nekadašnja stara Badelova tvor-
nica koja je 1982. preseljena na �itnjak, u
bloku Vlaška, Derenèinova, Martiæeva i Šu-
biæeva ulica.

– Ne prodaju se nekretnine koje su u
funkciji, naglasio nam je predsjednik Na-
dzornog odbora Badela 1862 Zagreb, Ante
Perkoviæ. Upravna zgrada u Vlaškoj 116,
koja obiluje umjetnièkim slikama, vitraji-
ma i antiknim namještajem, nije na proda-
ju. Pa to je, naglasio je Perkoviæ, zgrada
spomenièke vrijednosti i simbol kako Ba-
dela tako i Zagreba.

– Novci od prodaje nekretnina ulo�it æe
se iskljuèivo u okrupnjivanje proizvodnje,
sirovinsku bazu i podizanje tehnološkog
nivoa sadašnje proizvodnje, naglasio je
Perkoviæ, istaknuvši da æe se dugovi pokri-
vati iz tekuæe proizvodnje. Što se tièe
»okrupnjivanja proizvodnje« Badel 1862
planira kupnju Kalnièke mineralne vode,
tvornice rafiniranog alkohola i tvornice os-
vje�avajuæih piæa. U Badelu su stoga zain-
teresirani za kupnju imovine Badel bapa
koji je nedavno u novinama objavio oglas o
prodaji svoje imovine. Osim toga, naglasio
je Perkoviæ, to je prije 1989. godine, kada
se Badel raspao na èetiri dijela, bilo Bade-
lovo. Ovih dana vode se i pregovori oko po-
novnog otvaranja poduzeæa Badel 1862 Be-
ograd koje je, kao i ono u Sarajevu, presta-
lo raditi poèetkom rata. Što se tièe poduze-
æa Badel 1862 Sarajevo, ono æe se otvoriti
krajem o�ujka.

Interesenata za kupnju nekretnina, ka-
ko saznajemo u Bedelu 1862, ima. No, bu-
duæi je to atraktivna lokacija u samom cen-
tru grada bili bi najsretniji da to kupi Grad,
jer ne bi htjeli da tu nikne neki neboder ili
trgovaèki centar.

– Gradu smo poslali pismo namjere da
se upuštamo u prodaju nekretnina u sa-
mom centru grada i neæemo ih prodati mi-
mo prijašnje konzultacije s Gradom, istak-
nuo je Perkoviæ.

Svojevremeno je prijašnja Uprava proiz-
vodnju �estokih piæa htjela preseliti u Èi-
tluk što je, uz neriješene vlasnièke odnose
i nelegalnu privatizaciju, bio razlogom
obustave proizvodnje u trajanju od 85 da-
na. Kako saznajemo od Perkoviæa situacija
u Badelu 1862 se smirila poèetkom o�ujka
prošle godine kada su pogoni ponovno

proradili, došla nova Uprava, a mali dioni-
èari (radnici) postali veæinski vlasnici tvr-
tke, sa 50,28 posto dionica. Radnici Badela
1862, naglasio je Perkoviæ, uspjeli su spri-
jeèiti privatizaciju Badela 1862 na naèin
kako je privatizirana veæina hrvatskih fir-
mi.

– Prekinuti su svi odnosi s tvornicom u
Èitluku koja nema pravo upotrebljavati
ime Badel, sada se zove Bobita Èitluk, re-
kao nam je Perkoviæ, dodavši da s Bobitom
Èitluk vode sudski spor jer je poèela proiz-

voditi proizvode iz Badelovog programa
samo pod nazivom Bobita.

Predsjednica Samostalnog sindikata Ba-
del 1862, Zdenka Šangulin, takoðer nam je
potvrdila da sada, što se sindikata tièe,
problema u Badelu 1862 nema. Meðutim,
predsjednica Sindikata zaposlenih »Ne-
ven«, Marijana Ðajo, to nam nije potvrdila,
zapravo, ništa nije htjela reèi.

– Radi se, plaæe sti�u redoviti, otpuštanja
radnika nije bilo, rekla nam je Šangulin.
Prosjeèna plaæa iznosi 4.380 kuna, a što se

tièe problema, naglašava perkoviæ, »oni
nastaju kada se nešto hoæe smutiti«. Stoga
je za nedavno objavljeni tekst o Badelu
1862 u Nacionalu rekao da je pun kleveta
iako je Nacional u vrijeme obustave rada
objektivno izvještavao.

– Napadi dolaze od onih koji se ne mogu
pomiriti s time da su izgubili Badel u vlas-
nièkom i upravljaèkom smislu, istaknuo je
Perkoviæ.

GORDANA PETROVÈIÆ

Foto: Vjesnik/Ratko MavarProstor stare Badelove tvornice prodaje se putem natjeèaja

ZAGREBAÈKA DELEGACIJA U LJUBLJANI

Zagreb i Ljubljana potpisuju
sporazum o prijateljstvu i suradnji

G radonaèelnik Zagreba Milan Bandiæ
sa svojim suradnicima u srijedu bo-

ravi u slu�benom posjetu Ljubljani, gdje
æe ih u jutarnji satima doèekati gradona-
èelnica Ljubljane Viktorija Potoènik sa
svojim suradnicima.

U radnom razgovoru s zagrebaèkom
delegacijom uz gradonaèelnicu Potoènik,
sudjelovat æe gradska savjetnica i pred-
sjednica komisije grada Ljubljane za me-
ðuopæinsku, meðugradsku i meðunarod-
nu suradnju Metka Tekavèiæ, naèelnik
Odjela za samoupravu Ljubljane Vojko
Grunfeld, naèelnica Odjela za kulturu
Nelida Nemec i šef Kabineta Samo Lo-
zej.

U sklopu tog posjeta, u Gradskoj skup-
štini Ljubljane bit æe odr�ano potpisi-

vanje sporazuma o prijateljstvu i surad-
nji izmeðu Zagreba i Ljubljane. Bandiæ i
suradnici, tom prilikom upisat æe se u
zlatnu knjigu grada Ljubljane.

Gradonaèelnika Bandiæa, u Predsjed-
nièkoj palaèi takoðer æe primiti predsje-
dnik Republike Slovenije Milan Kuèan.

Nakon prijema s predsjednikom Kuèa-
nom, organiziran je radni ruèak za za-
grebaèku delegaciju. Uz šetnju starom
gradskom jezgrom u pratnji vodièa, Ban-
diæ i suradnici razgledat æe u Gradskom
muzeju izlo�bu »Pozdrav iz Zagreba« , a
razgledavanju æe prisustvovati i direkto-
rica muzeja Taja Èepiè. Po završetku
razgledavanja i kratkog odmora uz kavu,
oko 15 sati predviðen je odlazak Bandiæa
i delegacije iz Ljubljane. (anl)

SJEDNICA �UPANIJSKOG POGLAVARSTVA

Pasecky: �upanijska komora ne slu�i
interesima Zagrebaèke �upanije

Na temelju provedenog javnog natjeèaja
kreditiranje poduzetnika Zagrebaèke �upa-
nije u 2001. godini provodit æe Zagrebaèka
banka d.d., dok æe kreditiranje poduzetnika
koji se bave turizmom provoditi Hrvatska
poštanska banka d.d.. Najva�niji su zakljuèci
sjednice �upanijskog poglavarstva Zagre-
baèke �upanije odr�ane u utorak.

Kako je reèeno na sjednici, ponude za oba-
vljanje kreditiranja uz garantni polog �upa-
nije dostavile su tri poslovne banke, a povje-
renstvo je izabralo Zagrebaèku banku d.d.
zbog najveæeg ponuðenog multiplikatora
(1:5) te zbog neodreðivanja maksimalnog iz-
nosa pojedinaènog kredita. Što se tièe ponu-
da za obavljanje kreditiranja u ime i za ra-
èun Zagrebaèke �upanije, od èetiri ponude
najbolja je bila ona Hrvatske poštanske ban-
ke d.d. jer je zatra�ila naknadu za rad 1 po-
sto godišnje, dok su preostale tri banke za-
tra�ile 2 posto godišnje od iznosa kredita.

Prema rijeèima �upana Branimira Pasec-
kog, Zagrebaèka �upanija daleko je najus-
pješnija u Hrvatskoj s preko 50 od ukupnog
broja realiziranih poduzetnièkih kredita.

– U prošloj godini ipak je realizirano
manje kredita nego je bilo predviðeno, jer
mnogi podnositelji zahtjeva nisu imali valja-
nu dokumentaciju. Veliki problem je i to što
se nije poveæala zaposlenost, sukladno in-
tencijama kreditiranja i to ponajviše zbog
nenamjenskog korištenja kredita, tvrdi Pa-
secky. Osvrnuvši se na rad �upanijske ko-
more Zagreb, Pasecky je rekao kako ona ne
slu�i interesima Zagrebaèke �upanije te ka-
ko bi trebale postojati dvije razdvojene ko-

more - jedna za Grad Zagreb, druga za Za-
grebaèku �upaniju

.
Iako Zagrebaèka �upanija jedina u Hrvat-

skoj organizira teèaj za poduzetnike-koris-
nike kredita, na sjednici je reèeno kako bi
banke trebale pojednostavniti postupke za
dobivanje kredita, buduæi su neki od tih zah-
tjeva nepotrebni, a drugi, za mnoge, nerazu-
mljivi.

Na sjednici su prihvaæena i dva nova prije-
dloga: izrada projekta za brze intervencije
kojim bi se odobravali manji krediti u sluèa-
jevima gdje bi se time postigao znaèajan
efekt te osmišljavanje ponude proizvoðaèa iz
�upanije za hrvatsko hotelijerstvo. Buduæi je
ova turistièka sezona veæ jako blizu, radni
tim bi trebao osmisliti takvu ponudu za idu-
æu sezonu.

Na sjednici je odobreno i raspisivanje nat-
jeèaja za kreditiranje obiteljskih poljopri-
vrednih gospodarstava u ukupnoj vrijednosti
od oko 15 milijuna kuna te osiguravanje bes-
platne izrade idejnih rješenja organizacije i
oblikovanja dvorišta za 20 vinarskih gospo-
darstava koja se ukljuèuju u projekt Vinske
ceste Zagrebaèke �upanije.

S dnevnog reda sjednice skinuta je toèka u
kojoj Dom zdravlja Jastrebarsko tra�i sufi-
nanciranje adaptacije prostora RTG sni-
manja u visini od 27.000 kuna. Na sjednici se
ispostavilo da je greškom izostavljena jedna
nula, te kako je zapravo rijeè o 270.000 kuna.
Zbog primjedbi na visinu svote, odluka o to-
me odgoðena je za iduæu sjednicu Poglavar-
stva. (Milan Koštro)

ZAGREBAÈKI SPOMENAR
21. veljaèe

Priredio Miroslav Šašiæ

● 1864. godina: Rodio se pjesnik, ro-
manopisac i povjesnièar dr. Velimir De-
�eliæ

● 1880. godina: S banske èasti odstu-
pio Ivan Ma�uraniæ

● 1989. godina: Odr�ana glavna skup-
ština Društva in�enjera i arhitekata

● 1907. godina: Umro Ivan Mallin, pri-
vredni struènjak i predsjednik gospo-
darskog odjela hrvatske Vlade

● 1948. godina: Ekspropiracija zemljiš-
ta za novo groblje na Miroševcu

Humanitarna akcija za
Djeèju bolnicu u Klaiæevoj

Društvo »Ki Aikido Zagreb« odr�alo je u
subotu svoj prvi humanitarni »tulum«, u
»Zdravljaku« Ekonomske škole u Meduliæe-
voj. Prodajom ulaznica i prilozima prikuplje-
no je oko 9.000 kuna, koje æe društvo »Ki Ai-
kido Zagreb« pokloniti onkološkom odjelu
Djeèije bolnice u Klaiæevoj. Besplatnim ustu-
panjem prostora, donacijama u darovima i
novèanim prilozima, akciju su potpomogli:
»Zdravljak« u Meduliæevoj, izdavaèko podu-
zeæe »Nedidacta«, naklada »Ljevak«, »Ra-
din–papir«, »Franck«, »Kraš«, »Lura«, »Kon-
zum«, sandwich-bar »Dar-mar«, fitness-cen-
tar »Kinezis« i frizerski salon »Nives«.(gp)

UMRLI
MIROGOJ – SPROVODI 21. veljaèe
ZVONIMIR ÈERVENKO (74) umro 17. 2. sprovod u
11,00; NEVENKA PEHAREC (74) umrla 17. 2. sprovod u
12,50; JULKA KOLARAC (75) umrla 18. 2. sprovod u
13,35; BRUNO MILAŠEVIÆ (73) umro 14. 2. sprovod u
14,20; LUCIJA KOMLJENOVIÆ (80) umrla 18. 2. sprovod
u 15,05; MARIJA KIŠAK (88) umrla 17. 2. sprovod u
15,50.
MIROŠEVAC – SPROVODI 21. veljaèe
STJEPAN JAMBRIŠEC (57) umro 18. 2. sprovod u10,30;
JURAJ LOKMER (85) umro 16. 2. sprovod u 11,15; EMA
SMOLENICKI (57) umrla 17. 2. sprovod u 12,05; MARIJA
BRDAR (76) umrla 17. 2. sprovod u 12,50; TEREZIJA
ÈAÈIÆ (90) umrla 17. 2. sprovod u 13,35; IVAN SONA-
RIÆ (46) umro 18. 2. sprovod u 14,20; STJEPAN SOPINA
(72) umro 16. 2. sprovod u 15,05; BRANKO KANDIÆ (80)
umro 17. 2. sprsovod u 15,50; ANA RODIÆ (81) umrla
20. 2. sprovod u 16,20.
KREMATORIJ – ISPRAÆAJI 21. veljaèe
DRAGAN KLJAIÆ (77) umro 18. 2. ispraæaj o 10,00; DRA-
GICA KOSTANJŠEK (72) umrla 18. 2. ispraæaj u 10,30;
KATICA ÈI�MEK (76) umrla 18. 2. ispraæaj u 10,50; MA-
RIJA MODLY (88) umrla 18. 2. ispraæaj u 11,20; ANTUN
SIKETIÆ (69) umro 17. 2. ispraæaj u 11,40; JOVANKA
TENCER (79) umrla 16. 2. ispraæaj u 12,10; Ivica Brebriæ
(36) umro 17. 2. ispraæaj u 12,30; KATA MRŠIÆ (60) umr-
la 17. 2. ispraæaj u 13,00; MATE GRGIÆ (74) umro 16. 2.
ispraæaj u 13,20; MARIJA POMPER (95) umrla 18. 2. is-
praæaj u 13,50; FRANJO FERDERBER (69) umro 16. 2.
ispraæaj u 14,10; DARINKA ÈAKARA (67) umrla 17. 2. is-
praæaj u 14,20.
MARKUŠEVEC – SPROVODI 21. veljaèe
SLAVICA HORVATIÆ (84) umrla 19. 2. sprovod u 15,00.

SPOR OKO STANA U LIVADIÆEVOJ

Odlukom opæinskog suda odgoðena
delo�acija obitelji Jariæ

Delo�acija obitelji Jariæ iz stana u Li-
vadiæevoj 1, predviðena za utorak, odgo-
ðena je odlukom opæinskoga suda u Za-
grebu. Desetogodišnja drama oko stana
u Livadiæevoj, nakon èetiri otkazane de-
lo�acije i tri delo�acije kojima je prisus-
tvovala policija, još nije završena. U sta-
nu u Livadiæevoj do daljnjega ostaju Ko-
viljka Jariæ i njezin bolesni otac Ilija Ja-
riæ, koji nisu uspjeli otkupiti stanarsko
pravo.

Pred zgradom u Livadiæevoj okupili su
se u utorak pripadnici policije i pred-
stavnici Udruge stanara Hrvatske. Kako
su tvrdili predstavnici Udruge stanara,
delo�aciju ne bi dozvolili niti u sluèaju
da je sud donio drukèiju odluku. Naime,
vlasnica stana Ljerka Kerhin, podigla je
tu�bu za otkaz stanarskog prava obitelji
Jariæ, koja navodno nije boravila u stanu
dulje od šest mjeseci, veæ u svojoj viken-
dici u Daruvaru, èime je vlasnica stekla
zakonsko pravo na podnošenje tu�be.
Predstavnik udruge stanara, koji nije
�elio da se objavi njegovo ime, tvrdi ka-
ko je rijeè o krivotvorenim dokumenti-

ma, a svojedobno je jednoj neprovede-
noj delo�aciji prisustvovala Tatjana Bur-
jaèeniko-Grubiša, predstavnica Hrvat-
skog helsinškog odbora, koja je izjavila
kako je PU Daruvar dala la�nu potvrdu
da Ilija Jariæ ima prebivalište u Daruva-
ru.

– Prozvana sam graðanka na koju me-
dijski linè traje veæ godinama. Nisam se
javljala jer me nikada niti jedan novinar
niti udruga nisu nazvali kako bi èuli mo-
ju stranu, rekla nam je Ljerka Kerhin.
Dodala je da se to posebno odnosi na
HHO èijem skupu nije nikada prisustvo-
vala. »Sve te silne udruge bore se za
ljudska prava i demokraciju, a gdje je
pravo na moj osobni integritet. Nisam za
prepucavanje po novinama i samoinici-
jativno ne dajem demanti jer meni jedini
vjerodostojni demanti predstavlja sud-
sko rješenje. Sudske presude Opæinskog
i �upanijskog suda donošene su uvijek u
moju korist. Odluka je prošla i reviziju
Vrhovnog suda i protivna tra�enja odbi-
jena su u svakom detalju«, rekla je Ker-
hin. (Boris Jagaèiæ) Novo vodstvo zagrebaèkih studenata Foto: Vjesnik/Zlatko Kalle

STUDENTSKI ZBOR SVEUÈILIŠA U ZAGREBU

Raspisan natjeèaj za studentske
programe u 2001. godini

Studentski programi financirat æe se iz sredstava zagrebaèkog Studentskog zbora, èiji
bud�et ove godine iznosi 2,6 milijuna kuna/Prijave na natjeèaj do 14. o�ujka/Novi vizualni
identitet Studentskog zbora - tra�i se najbolja maskota, zastava i grb/ESIB-ova kontrola
Studentski zbor Sveuèilišta u Zagrebu -

predstavnièko tijelo zagrebaèkih stude-
nata - raspisao je natjeèaj za studentske
programe u 2001. godini, rekao je u uto-
rak na prvoj slu�benoj konferenciji za no-
vinare novi predsjednik zagrebaèkog Stu-
dentskog zbora, Zrinko Èustonja.

Ovogodišnji natjeèaj, prema rijeèima
Èustonje, razlikuje se od prošlogodišnjeg
po podignutoj kvaliteti i svom proširenom
izdanju. Studenti se mogu natjecati u ka-
tegorijama: sportske aktivnosti, kulturna
zbivanja, meðunarodna suradnja, stu-
dentski mediji, struèni programi, nabava
opreme i pomagala za rad podru�nica.
Kako je naglašeno u natjeèaju, neæe se fi-
nancirati programi udruga èija se djelat-
nost financira po posebnim propisima Re-
publike Hrvatske (imaju posebnu poziciju
u dr�avnom proraèunu), kao niti progra-
mi koji nisu rezultat studentskih aktivno-

sti i nisu bazirani na dobrovoljnome radu.
Natjeèajem se neæe financirati ni student-
ske brucošijade i zabave, odlazak na
struène prakse, kao ni kupovina nastavne
opreme i pomagala.

Studentski programi financirat æe se iz
sredstava Studentskoga zbora, èiji ovogo-
dišnji bud�et iznosi oko 2,6 milijuna kuna,
što je polovina sredstava Hrvatskog stu-
dentskog zbora.

Studenti se mogu prijaviti na natjeèaj
do 14. o�ujka, meðutim, kako je istaknuo
Èustonja, svaki program moga imati miš-
ljenje podru�nice Studentskoga zbora.
Prijava programa piše se prema ogled-
nom obrascu koji je sastavni dio natjeèa-
ja, a nalazi se na web stranicama Stu-
dentskoga zbora: www.studenski-zbor-
zg.hr.

– U srijedu raspisujemo i drugi natjeèaj
za studente, jer �elimo osmisliti novi vi-

zualni identitet Studentskoga zbora, što
ukljuèuje maskotu, grb i zastavu, rekao je
Èustonja, naglasivši da æe najbolje radove
ocjenjivati brucoši na Smotri Sveuèilišta
koja æe se odr�ati od 21. do 25. o�ujka u
Zagrebu.

Inaèe, u posjeti novome studentskom
vodstvu nalaze se ovih dana èlanovi izvr-
šnog odbora ESIB-a, krovne studentske
organizacije u Europi. »Hrvatski student-
ski zbor pridru�eni je èlan ESIB-a, a eu-
ropske su kolege došle u Zagreb u neku
vrstu kontrole. Studentski zbor Hrvatske
trebao bi, naime, na iduæoj sjednici ESIB-
a koja æe se odr�ati u o�ujku ili travnju,
biti primljen u stalno èlanstvo«, najavio je
Èustonja, naglasivši da æe èlanovi ESIB-a
ovih dana razgovarati i sa zagrebaèkim
rektorom dr. Brankom Jerenom, te mi-
nistrom znanosti dr. Hrvojem Kraljevi-
æem. (Mirela Lilek)

Foto: Vjesnik/Robert Rajtiæ

NASTUP NORVEŠKIH KULINARA: Sedamdesetak ugostitelja i kuhara iz više za-
grebaèkih restorana i hotela, poklonika ribljih jelovnika, trgovaca, te turistièkih dje-
latnika okupilo se u utorak u hotelu Sheraton na prezentaciji dijela riblje ponude iz
mora i rijeka Kraljevine Norveške, a u organizaciji norveškog Veleposlanstva i nekih
norveških izvoznika. Uspjela prezentacija bila je u obliku seminara o djelatnosti nor-
veškog Dr�avnog gastroinstituta, nekih izvoznih firmi, a kako je ovaj put u glavnoj ulo-
zi bio losos prikazani su i neki od naèina pripremanja te svjetski poznate delicije, koji
su kasnije poslu�eni na prigodnoj zakuski. Nastup Norve�ana predvodio je veleposla-
nik Knut Markved s najbli�im suradnicima, a kuharsku ekipu mladi struènjak Charles
Tjessen. (pg)

Ramska veèer u hotelu
»International«

Ramska zajednica, Trg Stjepana Radiæa
3, prireðuje Ramsku veèer u Zagrebu, u
hotelu »International« u petak, 23. veljaèe.
Cijena veèere i piæa 150 kuna, obavijesti i
prodaja ulaznica: Ante D�olan, tel. 01/373-
65-05; Šimun Penava, 098/822-114; Josip Vi-
doviæ, mobl. 099/539-388.


